



Styrelseprotokoll 7/2016

Datum: 2016-04-26

Tid: 20.00 – 22.00

Plats: Telefon

Närvarande:

Peo Humla	PH
Daniel Ingered	DI
Paula Zielinski	PZ
Gunilla Sigurd	GS
Jens Grahn	JG
Uno Asker	UA
Petter Alfsson-Thoor	PAT

Anmält förhinder: Stefan Nilsson SN

- 1. Mötets öppnande** PH hälsar deltagarna välkomna och förklarar mötet öppnat.
- 2. Val av sekreterare för mötet** Styrelsen beslutar att utse **GS** till mötessekreterare.
- 3. Val av en justeringsman** Styrelsen beslutar att utse **JG** att jämte mötessekreteraren justera protokollet.
- 4. Föregående protokoll**

Möte 15/2015
PAT får i uppdrag att undersöka vad försäkring hos RF täcker.

Möte 1/2016
DI får i uppdrag att kontakta John Cargill-Ek och/eller Magnus Våge angående "SkydiveWiki".



Styrelseprotokoll 7/2016

PAT får i uppdrag att hantera utskick till förra årets hoppare, maj och juni.

Möte 3/2016

UA får i uppdrag, att tillsammans med TK, skriva text om de nya tävlingsgrenarna i Indoor Skydiving.

Möte 4/2016

UA får i uppdrag, att tillsammans med Lena Kaulanen, skriva avtal med för TP-ansvariga. Avvaktar budget.

5. Ekonomi

SN har inför mötet gjort den ekonomiska redovisningen tillgänglig för styrelseledamöterna. Ekonomin är, för tidpunkten på året, god.

Fondutvecklingen: minus 0,04%.

6. RI/Kansli

PAT har varit på lufrumsmöte hos Luftfartsverket. Även segelflygarna var representerade från FSF. Det finns ett behov av att FSF:s grenförbund samlas i denna fråga, för att bli en större aktör. Förslag är att skapa en sportflygkarta, där alla flygsportsektioner finns med.

PAT har blivit inbjuden av Försvarsmakten för att kvalitetssäkra deras frifallsutbildning. Detta kommer att ske i USA vecka 21-22.

Metodförsök för Coaches Corner (CC) planeras ske 2016. **PH får i uppdrag** att undersöka intresset i klubbarna. **PAT, PZ och DI får i uppdrag** att kommunicera runt CC.

I samband med arbetet kring rekommendationer för tävlingar i canopy piloting har **PAT** varit i kontakt med IPC för att ta del av eventuella riskanalyser vid CP-tävlingar. Några sådana analyser har emellertid inte gjorts av IPC. **PAT** arbetar vidare med ärendet och planerar vara klar i juni, för att kunna implementera



Styrelseprotokoll 7/2016

regler innan årets första CP-tävling.

7. Redovisning från ordförande och ledamöter

FSF har utsett SFF koordinerande grenförbund gällande deltagandet i Stockholm Pride. FSF kommer att bidra med 20000 kronor via Idrottslyftet. **Styrelsen beslutar** att SFF skall bidra med 5000 kronor. Ulrika Linde är SFF:s projektledare. Hon har i uppdrag att kontakta övriga grenförbund inom FSF. **PH får i uppdrag** att informera Ulrika.

UA redovisar från FSF:s årsstämma, där **UA** och **PH** deltog. I och med att alla fallskärmsklubbar är anslutna till FSF, har klubbarna rätt att vara med och besluta. Rösträtt har klubb i förhållande till medlemsantal. Distrikt kommer att tas bort i FSF. Claes Bertenstam blev invald i FSF:s styrelse. Narit kommer att fortsätta vara SFF:s ordinarie ledamot och Penny suppleant i FSF:s styrelse.

PZ och UA får i uppdrag att ta fram en mall för inbjudningar till SFF:s tävlingar, för att på det sätt säkerställa att rätt information adresseras.

JG och UA bereder ärendet om att godkänna Indoor-klubb.

8. Tävling / TK

Styrelsen beslutar att utse Lena Kaulanen till controller på SM i Västerås.

Vid risk för jävsituation kan SFF:s styrelse utse ny juryordförande.

Den ekonomiska redovisningen från Indoor-SM har ännu inte inkommit.



Styrelseprotokoll 7/2016

9. Beslutspunkter

Styrelsen beslutar att godkänna Västergöλλands Fallskärmsklubbs ansökan som fallskärmsklubb.

10. Övriga frågor

–

11. Nästa möte

21 juni, klockan 20.00, telefon

Vid protokollet,

Justeras,

Gunilla Sigurd

Jens Grahn